
Kłobuck, dnia 09 maja 2023 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisji Budżetu, Finansów,
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska

Protokół nr 7/2023
VII Posiedzenie w dniu 9 maja 2023 
Obrady rozpoczęto 9 maja 2023 o godz. 13:15, a zakończono o godz. 13:35 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 6/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.04.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 6/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.04.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2023.



Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Radny T. Wałęga poprosił o przybliżenie zadania dotyczącego projektu budynku z 
mieszkaniami pod najem socjalny w Kłobucku.

Burmistrz J. Zakrzewski budowa mieszkań planowana jest przy ul. Wodociągowej. 
Przewidziane jest ok. 30 mieszkań.

Radny T. Wałęga czy obecny budynek socjalny zostanie wyremontowany czy zlikwidowany?

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że będzie to analizowane.

Radna E. Kotkowska wyraziła swoje zaniepokojenie odnośnie przeniesienia do wieloletniej 
prognozy finansowej zadań dot.: projektu przebudowy ul. Jasnej, Rommla oraz przebudowy i 
rozbudowy odcinka ul. Witosa. Zapytała, czy jest to zasadna decyzja?

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że zadania zostały zdjęte, ponieważ nie jest możliwe, aby  
dokumentacje projektowe powstały w ciągu pół roku. W związku z powyższym środki 
zabezpieczone w budżecie na te zadania nie zostałyby wydane w tym roku. Odniósł się do 
wniosków skierowanych do polskiego ładu, założeń i priorytetów w tej kwestii.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2023.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
PRZECIW (1)
Ewelina Kotkowska
BRAK GŁOSU (1)
Jerzy Kulej

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033.. 

Wyniki głosowania



ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
PRZECIW (1)
Ewelina Kotkowska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (2)
Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej

6. Sprawy różne.

7. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


